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To: IER ETI ivr 1); EXEC] EXE EEE iv ni]
From:

Sent: Thur 11/12/2020 9:24:44 AM

Subject: FW: governance cims

Received: Thur 11/12/2020 9:24:44 AM

kn, BEI IE BEE), en ik sluiten aan in dit overleg en zitten op 1 lijn (incl EE]IEEE)
In dr kan ik update geven

Met vriendelijke groet,

BE)OE EE

ESEvoor le en u leu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

@rivm.nl

EIEN EEN vi

donderdag 12 november 2020 08:48

an: SEE ICKYCRETEEE EEE rv.
Onderwerp: Re: governance cims

Dank [BES

Ik ben het wel eens met de analyse enjouw insteek. Paar punten. Ik denk niet dat het zin heeft om [RED te vervangen

door een crisismanager. Wel om hem een counterpart bij VWS te geven om alles goed af te stemmen. Dat het binnen

RIVM niet hoog genoeg belegd 1s hebben we volgens mij een aantal weken geleden opgelost toen | IEE zich

aansloten bij de Stuurgroep.

Groet, 5.1.2e

ror: HE IEEE
Sent: Thursday, 12 November 2020 08:06:29

vo: IEIRENEIE EXE
Subject: governance cims

LS

Zoals je weet is er bij vws een snelle audit gedaan naar de governance van cims. IEEEE praatte me daar

gisteravond vertrouwelijk over bij; vandaag zal in stuurgroep hier bes|uit over genomen worden. Oa

zit in die stuurgroep en ik sluit mogelijk ook aan. Korte weergave van [RE erhaal;
BEdenkt richting

1. Crisismanager cims van RIVM en VWS; samen 1 crisismanager dus

2. Daarnaast een crisismanager bij vws (t lijtk me wat veel allemaal maar we gaan het zien, misschien wordt



1346234

het goed onderbouwd)
3. Elke week gesprek metIEEE -- covid en / of cims, weet ik niet precies
4. Maak technische keuzes en beperk het systeem tot het minimale

Dit op basis van deze probleemdefinitie;
1. Cims is Onvoldoende hoog belegd (bij rivm en vws)
2. Mede Daardoor onvoldoende beleidsbeslissingen door vws en (dreigende) vertraging in bouw

3. Onvoldoende aandacht binnen vws in het geweld van alle andere dossiers

Dit kan denk ik goed maar ook fout uitpakken, dus vraagt even opletten vanaf onze kant. Deel van de

probleemanalyse ondersteun ik zeker, maar wat de passende oplossingsrichting is... ik heb liever niet teveel

dedicated sturingslijnen, dat verstoort de reguliere governance, maar weet niet wat we droog kunnen houden. En in

deze lijn zitten ook wel kansen (snellere escalatie en besluitvorming). Daarnaast wil ik ook niet teveel aandacht en

energie stoppen in gedoe over de governance, dan richt ik me liever op de randvoorwaarden om hun voorkeur ook

voor ons goed te kunnen laten werken, dan hoogoplopend gedoe over zich-nog-niet-voordoende problemen die wij
aan zien komen. Eens?

Met vriendelijke groet,

avoor EE. en u leu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

Secretariaat

rivm.nl


